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Förslag till beslut 
 
att  bifalla förvaltningens förslag till beslut, 
 
att  uppdra åt kontoret att återkomma med förslag om hur beståndet av bostadsrätter kan 
minskas, samt 
 
att   därutöver anföra 
 
I den mån staden på ett övergripande plan skall äga bostäder skall dessa ägas och 
förvaltas av de av staden ägda bostadsbolagen. För det fall det finns speciella skäl för 
Fastighets- och saluhallskontoret att äga bostadsrätter bör detta utredas. Vi ser därför 
fram emot en redovisning av hur det av ärendet aktualiserade beståndet kan minskas. 


